

Hello, my name is _____.

I speak limited English. I need competent language assistance in Arabic to have full and effective access to your programs.

Under Title VI of the 1964 Civil Rights Act, public agencies are obligated to provide competent language assistance to limited-English-proficient individuals. Social and health service agencies may call HHS Office for Civil Rights at 1-800-368-1019 for more information. Food Stamp and WIC agencies may call USDA Office of Civil Rights at 1-888-271-5983. All other agencies may call U.S. Department of Justice, Civil Rights Division, at 1-888-848-5306.

مرحباً ، إسمي _____
إن معرفتي باللغة الإنجليزية محدودة. وأريد مساعدة من شخص كفؤ في
اللغة العربية لكي يتوفر لي استخدام كامل وفعال لبرامجكم.
بموجب عنوان رقم 6 لقانون الحقوق المدنية لعام 1964 فإن الهيئات
الحكومية ملزمة بتوفير مساعدة في اللغة من شخص كفؤ للأشخاص الذين
لهم معرفة محدودة باللغة الإنجليزية. لمزيد من المعلومات يمكن لهيئات
الخدمات الاجتماعية والصحية والاتصال تليفونيا بمكتب الحقوق المدنية
بوزارة الخدمات الصحية والانسانية بالولايات المتحدة (HHS) على الرقم
1019 - 368 - 800 - 1 . ويمكن لهيئات طوابع الطعام وهيئات
السيدات والرضع والأطفال (WIC) الاتصال تليفونيا بمكتب الحقوق
المدنية بوزارة الزراعة بالولايات المتحدة (USDA) على الرقم
5983 - 271 - 888 - 1 . يمكن لجميع الهيئات الأخرى الاتصال بقسم
الحقوق المدنية بوزارة العدل للولايات المتحدة على الرقم
5306 - 848 - 888 - 1

Arabic